
Generalforsamling i Seniorblæserne d.28/4 2011 – referat. 

 

1. Valg af dirigent: Bjarne 

2. Formandens beretning. Beretningen godkendt. Flere rosende ord til 

bestyrelsen. Lidt diskussion om beretningen nødvendigvis skal følge 

regnskabsåret. I vedtægterne står der intet om det. Diskussionen endte 

med, at den siddende bestyrelse kunne vælge, om den ville føre 

beretningen frem til årets generalforsamling, der jo skal finde sted i april, 

eller lade den følge regnskabsåret. 

3. Regnskab samt fastsættelse af kontingent. Regnskabet godkendtes med 

applaus. En del diskussion om, hvorledes vi kan skaffe os ekstra indtægter, 

hvis nedgangen i indtægtsgivende koncerter fortsætter. Det ser dog bedre 

ud i 2011 end 2010. Preben Sommer kom med forslag om muligheder for at 

udvide vennekredsen ved henvendelse til andre foreninger. Ud over 

koncerterne og kontingenter er vennerne jo vores største indtægtskilde. 

Kurt foreslog, at der i brevene til vennerne fremover skulle være en rubrik, 

hvor man kunne tilkendegive, at man ønskede at melde sig ud. Det vil spare 

en del portoudgifter, da der går breve ud til mange, som aldrig dukker op til 

vore koncerter. Ligeledes kom der forslag om, at nye venner skulle opgive 

deres mailadresse, så vi kunne sende en reminder om kommende koncerter. 

Mailen kan dog på ingen måde erstatte de to årlige udsendelser med 

almindelig post.  

Kontingentet vedtoges uændret næste år. 

Bent Preben redegjorde for instrumentbeholdningen og diverse ændringer. 

4. Indkomne forslag. Bestyrelsen fik vedtaget en ny formulering af 

vedtægternes beskrivelse af uniformen i § 10 stk. 1. Det anførte i 

parentesen ændres til: p.t. sort jakkesæt med logo, hvid kort - eller 

langærmet skjorte med logo, azurblåt slips, sorte sokker samt sorte sko. 



5. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. John og Peter genvalgtes for 

2 år og Kirsten valgtes ind som det tredje medlem for 1 år. Kurt genvalgtes 

som 1. suppleant og Ole nyvalgtes som 2. suppleant. 

6. Valg af revisorer og revisorsuppleanter. Poul Blendstrup og Preben 

Rasmussen genvalgtes som revisorer og John Gadegaard og Alf Mervig som 

revisorsuppleanter. 

7. Eventuelt. John Gadegaard redegjorde for nye tiltag på hjemmesiden: 

www.seniorblaeserne.dk. På medlemssiden vil for eftertiden blive lagt ting 

fra bestyrelsen, jubilæumsskriftet, oplysninger om kommende oplevelser og 

koncerter m.v. Adgang til medlemssiden er. Brugernavn: senior, password: 

brass. 

Der opstod en stor diskussion om repertoireudvalgets musikvalg. Nogle, 

især Kurt og andre af de lidt ældre medlemmer, mente, at man burde tage 

hensyn til de medlemmer, der gennem utallige år har været orkestrets 

rygrad og støtter, men som nu måske døjede med at følge med. Andre 

mente, at man hele tiden skulle udvikle sig og stræbe efter et højere niveau, 

ikke for at konkurrere med andre orkestre, men for vores egen skyld.  

 Dirigenten afsluttede generalforsamlingen med at takke for relativ god ro 

og orden, og så gik man over til at indtage et par velfortjente stykker 

smørrebrød og en enkelt øl. 

 

Referent: Peter Villesen d. 29.april 2011 

 


